

浙江祥源文化股份有限公司

2021 第一季度报告

一、重要提示
1.1 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整...

Table with financial data for Zhejiang Xiangyuan Culture Co., Ltd. for Q1 2021. Columns include items like total assets, net profit, etc.

Table showing the top 10 shareholders of Zhejiang Xiangyuan Culture Co., Ltd. as of the reporting period.

Table showing the top 10 shareholders of Zhejiang Xiangyuan Culture Co., Ltd. as of the reporting period.

非经常性损益项目和金额
√适用 □不适用

Table detailing non-recurring gains and losses for Zhejiang Xiangyuan Culture Co., Ltd. for Q1 2021.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股股东(或无限售条件股东)持股情况表

Table showing the total number of shareholders and the top 10 shareholders of Zhejiang Xiangyuan Culture Co., Ltd.

2.3 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table showing the total number of preferred shareholders and the top 10 preferred shareholders of Zhejiang Xiangyuan Culture Co., Ltd.

3.2 重要事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明
√适用 □不适用

Table detailing important events, progress, and solutions for Zhejiang Xiangyuan Culture Co., Ltd. for Q1 2021.

舒华体育股份有限公司

2021 第一季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整...

Table with financial data for Shuhua Sports Co., Ltd. for Q1 2021. Columns include items like total assets, net profit, etc.

Table showing the top 10 shareholders of Shuhua Sports Co., Ltd. as of the reporting period.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股股东(或无限售条件股东)持股情况表

Table showing the total number of shareholders and the top 10 shareholders of Shuhua Sports Co., Ltd.

Table showing the top 10 shareholders of Shuhua Sports Co., Ltd. as of the reporting period.

3.2 重要事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明
√适用 □不适用

Table detailing important events, progress, and solutions for Shuhua Sports Co., Ltd. for Q1 2021.

天津中新药业集团股份有限公司

2021 第一季度报告

一、重要提示
1.1 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整...

Table with financial data for Tianjin Zhongxin Pharmaceutical Group Co., Ltd. for Q1 2021. Columns include items like total assets, net profit, etc.

Table showing the top 10 shareholders of Tianjin Zhongxin Pharmaceutical Group Co., Ltd. as of the reporting period.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股股东(或无限售条件股东)持股情况表

Table showing the total number of shareholders and the top 10 shareholders of Tianjin Zhongxin Pharmaceutical Group Co., Ltd.

2.3 截止报告期末的优先股股东总数、前十名优先股股东、前十名优先股无限售条件股东持股情况表

Table showing the total number of preferred shareholders and the top 10 preferred shareholders of Tianjin Zhongxin Pharmaceutical Group Co., Ltd.

非经常性损益项目和金额
√适用 □不适用

Table detailing non-recurring gains and losses for Tianjin Zhongxin Pharmaceutical Group Co., Ltd. for Q1 2021.

3.2 重要事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明
√适用 □不适用

Table detailing important events, progress, and solutions for Tianjin Zhongxin Pharmaceutical Group Co., Ltd. for Q1 2021.

舒华体育股份有限公司

2021 第一季度报告

一、重要提示
1. 公司董事会、监事会及董事、监事、高级管理人员保证季度报告内容的真实、准确、完整...

Table with financial data for Shuhua Sports Co., Ltd. for Q1 2021. Columns include items like total assets, net profit, etc.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股股东(或无限售条件股东)持股情况表

Table showing the total number of shareholders and the top 10 shareholders of Shuhua Sports Co., Ltd.

3.2 重要事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明
√适用 □不适用

Table detailing important events, progress, and solutions for Shuhua Sports Co., Ltd. for Q1 2021.

2.2 截止报告期末的股东总数、前十名股东、前十名流通股股东(或无限售条件股东)持股情况表

Table showing the total number of shareholders and the top 10 shareholders of Tianjin Zhongxin Pharmaceutical Group Co., Ltd.

3.2 重要事项进展情况及其影响和解决方案的分析说明
√适用 □不适用

Table detailing important events, progress, and solutions for Tianjin Zhongxin Pharmaceutical Group Co., Ltd. for Q1 2021.

信息披露

根据前租赁准则规定,在租赁期开始日,承租人应当对租赁确认使用权资产和租赁负债,主要变化包括:
1. 新租赁准则下,承租人将不再区分融资租赁和经营租赁,所有租赁将采用相同的会计处理,均须确认使用权资产和租赁负债...

根据前租赁准则规定,在租赁期开始日,承租人应当对租赁确认使用权资产和租赁负债,主要变化包括:
1. 新租赁准则下,承租人将不再区分融资租赁和经营租赁,所有租赁将采用相同的会计处理,均须确认使用权资产和租赁负债...

舒华体育股份有限公司 2021年4月30日

舒华体育股份有限公司 2020年年度股东大会决议公告

本次会议决议事项:
一、会议召集和召开情况:
(一) 股东大会召开的时间:2021年4月29日
(二) 股东大会召开的地点:福建省泉州市台商投资区张坂镇舒华体育股份有限公司二期厂区2号楼公司会议室
(三) 出席会议的普通股股东和恢复表决权的优先股股东及持有表决权股份的百分比:
1. 出席本次会议的普通股和恢复表决权的优先股股东共计 333,748,883 股,占出席本次会议普通股和恢复表决权的优先股股份总数的 100.0000%

Table showing the results of the 2020 Annual General Meeting of Shuhua Sports Co., Ltd.

二、议案审议情况
(一) 非累积投票议案
1. 议案名称:《关于公司2020年度董事会工作报告的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况:

Table showing the results of the 2020 Annual General Meeting of Shuhua Sports Co., Ltd.

2. 议案名称:《关于公司2020年度监事会工作报告的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况:

Table showing the results of the 2020 Annual General Meeting of Shuhua Sports Co., Ltd.

3. 议案名称:《关于公司2020年度财务决算报告的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况:

Table showing the results of the 2020 Annual General Meeting of Shuhua Sports Co., Ltd.

4. 议案名称:《关于公司2021年度财务预算报告的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况:

Table showing the results of the 2020 Annual General Meeting of Shuhua Sports Co., Ltd.

5. 议案名称:《关于公司2021年度利润分配方案的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况:

Table showing the results of the 2020 Annual General Meeting of Shuhua Sports Co., Ltd.

6. 议案名称:《关于公司2021年度董事、高级管理人员薪酬的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况:

Table showing the results of the 2020 Annual General Meeting of Shuhua Sports Co., Ltd.

7. 议案名称:《关于公司2021年度薪酬委员会薪酬的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况:

8. 议案名称:《关于公司2021年度薪酬委员会薪酬的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况:

9. 议案名称:《关于公司2021年度薪酬委员会薪酬的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况:

10. 议案名称:《关于公司2021年度薪酬委员会薪酬的议案》
审议结果:通过
表决情况:
表決情况:
表決情况:
表決情况: